

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: COMPREHENSIVE LEASING COMPANY PLC Date: 06-07-2022 03:29:45 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتكاملة للتأجير التمويلي التاريخ: 06-70-2022 08:29:45 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
COMPREHENSIVE LEASING COMPANY PLC announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة المتكاملة للتأجير التمويلي عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 06-07-2022	تاريخ الحدث الجوهري: 06-07-2022
Other	أخرى
Subject: Starting the procedures for a business partnership We would like to inform you that the Comprehensive Leasing Company has started the procedures for a business partnership with the National Bank of Iraq through establishing a limited liability company in Iraq. The company will be specialized in purchasing and selling vehicles, machinery and equipment under the trade name "National Iraqi Company" with a total capital of 10 Billion Iraqi Dinars (Equivalent to 4,830,000 Jordanian Dinars), noting that the Comprehensive Leasing Company capital share in the company to be established will be 49% and the National Bank of Iraq share will be 51%. Regards,	الموضوع: البدء بإجراءات الدخول في شراكة نحيطكم علملبأن الشركة المتكاملة للتأجير التمويلي قد قامت بالبدء بإجراءات الدخول في شراكة مع المصرف الأهلي العراقي، وذلك من خلال تأسيس شركة ذات مسؤولية محدودة في دولة العراق متخصصة ببيع وشراء السيارات والاليات والمعدات. علملبأن الشركة ستحمل الاسم التجاري "شركة الأهلي العراقي" برأس مال مقداره 10 مليار دينار عراقي (أي ما يعادل 4,830,000 دينار أردني)، كما ستكون حصة الشركة المتكاملة للتأجير التمويلي في راس مال الشركة التي سيتم تأسيسها مي 49% وحصة المصرف الأهلي العراقي 51%.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Samer Al Qtishat	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Samer Al Qtishat